
ب4

نشست مشترک ستاد اجرایی طرح تحول نظام سلامت دانشگاه 

و روسای بیمارستان ها دوشنبه 18 بهمن 95 با حضور دکتر علی 

جعفریان، رییس دانشگاه، اعضای ستاد اجرایی طرح تحول نظام 

سلامت دانشگاه و روسای بیمارستان های تابعه در ستاد مرکزی 

دانشگاه برگزار شد.

در ابتـدای ایـن نشسـت دکتـر علی پور معـاون درمان دانشـگاه، 

از حضـور و همـکاری روسـای بیمارسـتان ها در جشـنواره نـاب 

)نشـان اخـلاق برتـر( تشـکر کـرد و در ایـن خصوص به روسـای 

بیمارستان ها پیشنهاد داد که در داخل بیمارستان نیز از پرستاران 

نـاب قدردانـی به عمـل آید.

وی علاوه بر این تأکید کرد لازم است از افرادی که ارزیابی و 

امتیازدهی را با دقت انجام داده اند قدردانی به عمل آید و صرف 

تعداد پرستار ناب یک بخش معیار عملکرد نیست بلکه دقت در 

ارزیابی حتی اگر منجر به عدم معرفی پرستار ناب از یک بخش 

باشد بسیار باارزش است. وی افزود: هدف از جشنواره فقط انتخاب 

پرستار ناب نیست و امیدواریم در آینده انتخاب ناب را در سایر 

گروه ها داشته باشیم.

بـا توجـه به آغـاز دوره سـوم اعتباربخشـی دکتر عباسـی، مدیر 

با حضور روسای بیمارستان ها برگزار شد

نشستستاداجراییطرحتحولنظامسلامت
دانشگاه
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نظـارت و اعتباربخشـی، نکاتـی را دربـاره نقـش تیـم مدیریتـی 

بیمارسـتان در اعتباربخشـی عنـوان کـرد و افـزود: در این دوره 

تیمـی متشـکل از ارزیابـان مدیریتی و بالینی، نماینده دانشـگاه 

و نماینـده بیمه هـای پایـه در دوره هـای سـه روزه بـه ارزیابـی 

می پردازنـد. بیمارسـتان ها 

دکتر عباسی اضافه کرد: امسال برخلاف سنوات گذشته نیاز به 

مستندسازی وسیع نیست و تنها 16 روش اجرایی را به صورت 

بارگذاری قبل از حضور ارزیاب در سایت قرار می گیرد.

وی به اضافه شدن بخش خودارزیابی در این دوره اشاره کرد و 

دراین باره گفت: در این قسمت بیمارستان اعلام می نماید که چه 

محورهایی غیرقابل ارزیابی هست و در صورت تأئید معاونت آن 

محورها از ارزیابی حذف خواهد شد.

مدیـر نظـارت و اعتباربخشـی یـادآور شـد: با توجه بـه اینکه در 

ایـن دوره بـه پاسـخگویی ریاسـت و تیـم اجرایی بیمارسـتان ها 

در روز ارزیابی توجه شـده لازم اسـت روسـای بیمارسـتان ها در 

روز ارزیابی در بیمارسـتان حضورداشـته باشـند و تسـلط کافی 

بـر فرایندهـای اصلـی و مـورد حساسـیت در بـه بیمارسـتان 

باشند. داشـته 

سـپس دکتـر میرزازاده، مدیـر مرکز مطالعات و توسـعه آموزش 

دانشـگاه، در خصـوص برنامـه مشـاهده آموزش همتایـان )ماه( 

توضیـح داد و ارتقـای توانمندی تدریـس اعضای هیئت علمی به 

دنبـال دریافـت بازخـورد، آگاهی از نقاط قـوت و ضعف تدریس 

از دیـدگاه همـکاران و فرصتی برای اسـتفاده از تجربیات سـایر 

اعضـای هیئت علمی در خصوص شـیوه های آموزش را از اهداف 

ایـن برنامـه دانسـت. وی تأکیـد کـرد: شـرکت در ایـن برنامـه 

اختیـاری اسـت و در ارزشـیابی هیئت مدیره مورداسـتفاده قرار 

نمی گیـرد و هیـچ مسـتندی از آن تهیه نخواهد شـد.

اعضای  توانمندسازی  نظام جامع  از  بخشی  را  برنامه  این  وی 

و  گواهی نامه  کرد صدور  اشاره  و  دانست  دانشگاه  هیئت علمی 

امتیازدهی از ویژگی های این برنامه است.

در ادامه دکتر توکلی معاون توسعه دانشگاه، گزارشی از اطلاعات 

هزینه و تراز مالی بیمارستان ها ارائه داد.

وی در این گزارش به توافقاتی که میان بیمه و دریافت مطالبات 

بیمه ای صورت گرفته اشاره کرد.

پیگیرهای  و  مذاکرات  در خصوص  دکتر جعفریان  پایان  در 

جدی به عمل آمده برای دریافت مطالبات از سازمان های بیمه گر 

توضیحاتی ارائه داد و تأکید کرد: با توجه به تأخیرهای غیرمتعارف 

سازمان های بیمه گر در پرداخت مطالبات بیمارستان ها، لازم است 

بیمارستان ها، کارکنان و پزشکان خود را کاملًا توجیه  روسای 

نمایند تا از ایجاد حاشیه پرهیز شود.

در این جلسه با پخش کلیپی با عنوان »من خود را معرفی می کنم« 

به معرفی کادر درمانی به بیماران تأکید شد.

با حضور دکتر شهرام یزدانی

هشتمینهمایش»پزشکی،اینراهبینهایت«
برگزارشد




